
 
 

 
 

Afstembijeenkomst voorjaars-ALV 2023 

6 maart 2023 19.30-21.00 uur via Google Meet 
10 maart 2023 19.30-21.00 uur via Google Meet 

 
6 maart: 18 aanwezigen (23 aanmeldingen) 
10 maart: 8 aanwezigen (16 aanmeldingen) 
 

 
Mark Huizinga opent de bijeenkomst en heet iedereen welkom. Deze avond is georganiseerd om 
namens het bestuur input op te halen. De aanwezigen hebben de PowerPoint presentatie al kunnen 
inzien. Mark neemt de agenda kort door. Het doel van dit overleg is vragen en feedback te 
verzamelen voor het bestuur ten behoeve van de ALV. De regio-overleggen blijven staan, de ALV 
stukken behoeven niet meer te worden doorgenomen.  

 
Mededelingen 

Status project Hoogte in hindernissen 
Werkgroep is hier nog mee bezig maar heeft nog meer tijd nog om tot een goed advies te komen. Dit 
wordt vervolgt. 
 

Status project Wat is survivalrun? 
Er is hier een werkgroep mee gestart, echter is dit momenteel gestagneerd in verband met tijd en 
beschikbaarheid werkgroepleden. Het project wordt nog wel vervolgd. 
 

2e Survivalrundag: 2 juli 2023 bij SV Storm Outdoor in Deest 
 
Vacatures bestuur 

4 bestuursleden treden af in de najaars-ALV, om die reden zijn we volop aan het werven. Inmiddels 
hebben we ook al met een aantal personen gesprekken gevoerd, we zoeken echter zeker nog 
mensen richting de najaars-ALV! Bekijk de vacatures op onze website. Voor één kandidaat-
bestuurslid is al duidelijk dat deze zal worden voorgedrage in voorjaars-ALV: 
 

Kandidaat bestuurslid Ian Geschiere 
Ian stelt zich verkiesbaar in de voorjaars-ALV.  
 

Voorstellen 
Voorstel 1: Richtlijnen kampioenschappen 

In AR 3.14 staat nu over het gebruik van kampioenschapstitels: Behoudens de toegewezen ONK’s is 
het niet toegestaan, tenzij vooraf schriftelijk overeengekomen met het SBN-bestuur, voor een 
evenement kampioenschapstitels m.b.t. survivalrun te gebruiken. 
 
Momenteel handhaaft de SBN hier niet op. Resultaat hiervan is dat er tal van kampioenschappen zijn 
bij survivalruns onder onze auspiciën: politie, uniform-beroepen, studenten, brandweer, MBO 
studenten, e.d. Wij willen hier actief beleid op maken om een ondergrens aan kwaliteit te bewaken, 



 
 

 
 

wildgroei te voorkomen, ‘kampioenschapswaardige’ NK’s te hebben en deze actief te kunnen 
ondersteunen. 
  
Voorstel: voorwaarden om een kampioenschapstitel te kunnen aanvragen opnemen in het AR: 

- WO organiseert een wedstrijdcategorie; 
- Het aangevraagde kampioenschap heeft minimaal de KSR afstand (6-9km); 
- Er zijn minimaal 50 deelnemers (in totaal) aan het aangevraagde kampioenschap. 

 
Vragen 6 maart: 
 (Simius Hircus): Het NSK wordt door studenten organisaties georganiseerd, kijkend naar de kalender 
hebben er maar twee organisaties een wedstrijdcategorie. Is er een uitzondering mogelijk voor de 
studentenorganisaties? Zodat zijn wel NSK’s kunnen blijven organiseren? 
Mark Huizinga (SBN): We streven door deze maatregel naar een waardig kampioenschap vandaar 
deze richtlijn. Hiervan afwijken is niet het voornemen. 
Guido (Simius Hircus): Zouden de studenten organisaties dit ook bij reguliere WO’s mogen 
wegleggen? 
Mark Huizinga (SBN): Dat kan zeker. 
 
Kasper Schutten (Havelte):Nadeel is dat KSR (tot) 350 plekken kan 'vereisen', dat is best veel, ook als 
de survivalrun wel van voldoende kwaliteit is. Ik verwacht een uitdaging bij de capaciteit. Stel je 
organiseert KSR en wil daarnaast een NK op je nemen dan gaat dit wel ten koste van X aantal 
startplekken op de andere categorieën. Of dat een organisaties überhaupt de capaciteit hebben dit te 
organiseren. Is het wellicht een optie dat een organisatie die het seizoen ervoor een 
wedstrijdcategorie organiseerde, hiermee heeft aangetoond de kwaliteit te hebben, een NK mag 
organiseren maar dan niet perse gelijktijdig een wedstrijd categorie organiseert. 
Mark Huizinga (SBN): Op dit moment is het voorstel niet zo ingericht. Vaak is een extra NK ‘erbij’, met 
minder deelnemers dan een reguliere wedstrijdcategorie. Wij willen die wedstrijdcategorie als 
kapstok hebben om een extra NK voldoende basis te geven in die editie. Het organiseren van een NK 
is optioneel. Als je als WO de lat te hoog vindt liggen qua aantallen startplekken voor een 
wedstrijdcategorie, dan hoef je geen NK aan te vragen. 
 
Vragen 10 maart: er zijn geen vragen 
 

Voorstel 2: Toeschouwers 
Het huidige deelnemersreglement heeft geen regels of maatregelen inzake misdragingen van 
toeschouwers. De SBN stelt voor het onderstaande in het deelnemersreglement op te nemen: 
 
Een toeschouwer: 
 - Mag deelnemers niet hinderen; 
 - Mag deelnemers niet assisteren in het afleggen van het parcours; 
 - Dient zich respectvol te gedragen richting andere deelnemers, juryposten en vrijwilligers; 
 - Dient instructies van juryposten, wedstrijdleiding en Parcourscommissie op te volgen; 
 - Mag alleen de op locaties komen die de WO hiervoor toegewezen heeft. 
 



 
 

 
 

Als een toeschouwer zich niet aan bovenstaande regels houdt, dit naar oordeel van de 
wedstrijdleiding en/of Parcourscommissie, mag de WO de deelnemer behorende bij de toeschouwer 
diskwalificeren. 
 
Vragen 6 maart: 
Martin van Rikxvoort (TG Ede): Ik vind de sanctie voor de deelnemer vrij zwaar voor het handelen van 
een toeschouwer. 
Mark Huizinga (SBN): Wij, de SBN of WO, hebben geen relatie met de toeschouwer, vandaar dat de 
sancties gericht zijn op de deelnemer. Deze regels zijn er voor excessen. Wij zien dit als een uiterst 
middel en verwachten weinig inzet, maar willen wel de WO’s een middel geven. Op dit moment kan 
een WO formeel niets doen tegen een supporter die zich misdraagt of die probeert een unfair 
voordeel voor een deelnemer te creëren.  
Martine Heinen-Brinkman (St. Survivalrun Dinxperlo): Zou de verwoording ook vanuit de deelnemer in 
plaats van de toeschouwer kunnen komen? 
Mark Huizinga (SBN): Probleem is dat het nu gaat om het gedrag van een toeschouwer/supporter. De 
deelnemer is dan niet degene die zich misdraagt.  
Nienke Braas (Utrecht Survivalrun): Zou het mogelijk zijn om iemand te weigeren van het terrein? 
Mark Huizinga (SBN): De WO kan dit nu al zelf beslissen, bij het eigen (of gehuurde) terrein.  
Nienke Braas (Utrecht Survivalrun): Ik vind het verder wel ver gaan dat een deelnemer de 
consequenties van een toeschouwer ervaart. Daarbij zegt het ook niks voor ‘ongebonden 
toeschouwers’.  
Mark Huizinga (SBN): Deze regel ondervangt niet alles, maar is een handvat voor excessen. Deze regel 
is er niet voor ongebonden toeschouwers. Dit zijn echter meestal niet de personen die voor problemen 
zorgen.  
Nienke Braas (Utrecht Survivalrun): Hoe zit het met openbaar terrein? Daar mag iemand toch altijd 
komen? 
Mark Huizinga (SBN): Dat klopt, vandaar de beschrijving ‘mag alleen op locaties komen die de WO 
hiervoor toegewezen heeft’, aangezien we toeschouwers niet van openbaar terrein kunnen weren. 
Nienke Braas (Utrecht Survivalrun): Kan men in bezwaar? 
Mark Huizinga (SBN): Ja, conform de reguliere procedure voor protest & bezwaar. 
Martine Heinen-Brinkman (St. Survivalrun Dinxperlo): de regel: ‘mag alleen op locaties komen die de 
WO hiervoor heeft aangewezen’ maakt het ons vrij lastig; moeten wij dan alle velden op de kaartjes 
aangeven als ‘no-go’ zone? Kan je niet aangeven dat een toeschouwer niet op het parcours mag 
komen? 
Mark Huizinga (SBN): Dat kunnen wij niet op die wijze vormgeven aangezien vaak delen van het 
parcours over openbaar terrein lopen, daar kan een toeschouwer niet geweerd worden. Een WO kan 
in de routekaart aangeven dat toeschouwers de volgroute dienen te volgen, bijvoorbeeld. 
Mark Huizinga (SBN): Met deze regel hopen we eigenlijk corrigerend gedrag te bemoedigen bij de 
deelnemer.  
Nienke Braas (Utrecht Survivalrun): kun je dit ook van kinderen verwachten? 
Mark Huizinga (SBN): We willen hiermee ook een signaal naar de ouders afgeven, niet via de kinderen 
maar juist rechtstreeks naar de ouders. Die lezen nu dat hun gedrag invloed kan hebben op de uitslag 
van hun kinderen. 
Patrick Jansen (St. Survivalrun Dinxperlo): Dit is prima om op terug te vallen als WO, het geeft ruimte 
maar dat is niet erg. Je valt hier alleen op terug bij excessen.  



 
 

 
 

 
Vragen 10 maart:  
Ayla Meijering: Is het eerlijk om de deelnemer te straffen vanwege de toeschouwer die mogelijk bij de 
deelnemer hoort? Kan daar niet op een andere manier aan gedacht worden door bijv. de 
toeschouwer buiten het terrein te laten?  
Mark Huizinga (SBN): Een WO kan nu zelf al besluiten om een toeschouwer van hun eigen (of 
gehuurde) terrein te weren. Het is lastig een toeschouwer te sanctioneren, omdat er geen formele 
relatie bestaat tussen de WO en de toeschouwer. Maar door dit voorstel hopen we de 
toeschouwer/volger bewust laten te worden van de gevolgen en consequenties van dergelijk gedrag.  
Kathy Oudenaller (Streker Survivalrun Vereniging): Gezien de ervaringen die wij hebben met het 
gedrag van ouders met een run, is dit voorstel echt nodig.  

 

Voorstel 3: JSR-8-9 afschaffen 
In seizoen 2017/2018 is gestart met de JSR 8-9. Dit was een aanvulling op de JSR, maar met 
beperkingen: 
 

- Er is geen wedstrijdlicentie nodig voor deelname; 
- Er wordt geen klassement bijgehouden; 
- Er zijn geen richtlijnen voor afstand of duur; 
- Er is geen ONK. 

 
Voor deze opzet is gekozen omdat een kind van 8 of 9 jaar in de ogen van de SBN vooral dient te 
sporten voor plezier zonder de druk van competitie. Onderzoek naar sport bij kinderen toont aan dat 
plezier de belangrijkste pijler is voor kinderen. Plezier is het fundament voor een leven lang sporten. 
Dit is in lijn met de jeugdvisie van NOC*NSF. De benaming JSR 8-9 zorgt voor verwarring en 
verkeerde verwachtingen. 
 
Voorstel: de SBN stelt voor de categorie JSR 8-9 af te schaffen. Deze jeugd kan uiteraard recreatief 
blijven deelnemen aan survivalruns. 
 
Vragen 6 maart: 
Martin van Rikxvoort (TG Ede): ik zou het jammer vinden als dit helemaal wegvalt, onze jeugd, bij 
Ede, loopt deze wedstrijden met een smile van oor tot oor.  
Mark Huizinga (SBN): de 8-9 jarigen mogen nog altijd deelnemen, alleen zonder JSR-benaming. Wij 
willen het competitieve element er uit halen en hiermee echt het plezier centraal stellen bij de 
recreatieve deelname. 
Martin van Rikxvoort (TG Ede): ik ben bang dat de recreatieve categorie 8-9 niet komt nu die los van 
de JSR komt. 
Mark Huizinga (SBN): dat gaan we bezien, het is wel zo dat de JSR 8-9 nu reeds een vrijwillig op te 
nemen categorie was bij organisatie van de JSR. 
Guido (Simius Hircus): Waar trek je dan de grens? Waarom niet bij 10-11? Of 12-14? 
Mark Huizinga (SBN): Je trekt ergens een grens, wij hebben nu gekozen om dit bij 10-11 te leggen 
voor de start met competitie. Dit valt uiteraard ook te betwisten, dit is al vrij jong. 
Guido (Simius Hircus): Dank voor de toelichting, vaak zie je de grens van competitiesport rond de 
middelbare school ligt.  



 
 

 
 

 
Vragen 10 maart:  
Kathy Oudenaller (Streker Survivalrun Vereniging): Als je de 8-9 jarigen bij een recreatieve run indeelt, 
dan ‘verzuipen’ ze. We merken bij de jeugd dat ze liefst bij de jeugdruns willen worden ingedeeld, ze 
komen hierdoor iets beter door de hindernissen. We zijn er dus voorstander van de 8-9 jarigen niet 
tussen de recreatieve deelnemers te laten lopen. . 
Mark Huizinga (SBN): Het gaat om de volgorde wanneer je welke categorie van start wil laten gaan. 
Hier zijn geen regels voor, de WO mag de volgorde van de categorieën en de startvolgorde zelf 
bepalen. Dit is een goede tip richting de WO’s die een categorie aanbieden voor jongere kinderen. 
Mark hoopt dat de WO’s zelf die ervaring dan wel gevoel erbij hebben de run voor deze categorie 
veilig te laten verlopen. In het contact met de WO’s blijven we hier attent op.   
Conrad Braber (SV Pauwenburg): Aan de inschrijving van de recreatieve run zit ook een 
leeftijdsbeperking. Die ligt hoger van 8-9 jaar. De ouders kunnen de kinderen niet bijhouden. De 
kinderen beleven daar veel plezier aan en ervaren de druk minder. Er zal ook gekeken moeten worden 
naar de leeftijd bij een recreatieve run.  
Mark Huizinga (SBN): Recreatief mag vanaf 6 jaar.  Het is aan de WO om te kiezen welke categorie zij 
aanbiedt, bijv. voor 6 jaar. De JSR 8-9 jaar was optioneel en dat blijft zo, alleen onder een andere 
naam. 

 

Voorstel 4: Uniformiteit in hindernisuitvoering 
De huidige reglementen beschrijven niet dat een hindernis die in meervoud is uitgevoerd gelijke 
uitvoeringen dient te hebben. In de huidige situatie kan een combinatie met verschillende ‘lanen’ uit 
verschillende onderdelen bestaan.  
 
Voorstel: In het AR een regel opnemen dat de WO ernaar streeft om de hindernissen die in 
meervoud zijn uitgevoerd, zo uniform mogelijk te laten zijn. 

 

Voorstel 5: Starten bij late opkomst 
Artikel 1.9 van het Deelnemersreglement beschrijft momenteel het volgende: 
1.9 Starten bij late opkomst 
De organisatie kan zelf bepalen of een te laat verschenen deelnemer alsnog kan starten, al dan niet 
met straftijd. 
Deze regel conflicteert met de regels voor startvolgorde en geeft geen duidelijkheid. 
 
Voorstel: in het DR wordt artikel 1.9 aangepast: 
De organisatie kan zelf bepalen of een te laat verschenen deelnemer alsnog kan starten; de eindtijd 
wordt gerekend vanaf starttijd zoals opgenomen in de startlijst. 
 

Voorstel 6: Contributie verhoging 
In de gepresenteerde begroting 2023/2024 is gerekend met een contributieverhoging voor 
seizoensleden en leden-organisaties van 10%. Dit is nodig om de begroting sluitend te krijgen. De 
totale verwachte meeropbrengst van deze contributieverhoging is €35.830. 
 
Voorstel contributieverhoging: 
TG: van €110 naar €121 



 
 

 
 

WO: van €160 naar €176 
Seizoenslid: van €20 naar €22 
 
 
Vragen 6 maart: 
Guido (Simius Hircus): Waarom moet er een contributieverhoging doorgevoerd worden met de 
huidige reserves? 
Mark Huizinga (SBN): Vorig seizoen hebben wij een beleid inzake de reserves gepresenteerd. Hierin 
laten we zien hoe wij interen op deze reserves. In de huidige begroting wordt er reeds €83.000 
ingeteerd op de reserves. We hebben daarna echter nog altijd een gat. Wij willen de komende 
seizoenen blijven interen op de reserves, totdat we daarin een gezonde ondergrens hebben bereikt. 
Yorick Klein Gunnewiek (St. Survivalrun Beltrum): Is de kosten toename te wijten aan een bepaalde 
kostenpost? 
Mark Huizinga (SBN): Niet zo 1,2,3 het is de totale optelsom. In de slides van de begroting wordt wel 
inzichtelijk waar de SBN meer lasten heeft of minder baten, de meest opvallende zaken bespreek ik 
daar met jullie.  
Martin van Rikxvoort (TG Ede): Is er een gedifferentieerde contributie mogelijk voor jeugdleden en 
volwassenen? Dit is nu nog niet het geval toch? 
Is nu niet inhoudelijk behandeld aangezien dit losstaat van het voorstel, wel meegenomen in de 
notulen. 
 
Vragen 10 maart: 
Kathy Oudenaller (Streker Survivalrun Vereniging): Wij hebben het voorgelegd binnen onze 
vereniging. Bij ons is iedereen lid van de bond. We horen dat bij andere organisaties niet iedereen 
SBN-lid. Dit is niet terecht als er organisaties dan wel verenigingen zijn waar niet iedereen lid is. Dit is 
in tegenstelling tot het doel van de bond. Pak dat eerst aan.  
Mark Huizinga (SBN): Dit onderwerp heeft zeker onze aandacht. Een aantal jaar geleden hebben we 
in de ALV het voorstel gehad dat elk individu dat lid wordt bij een vereniging, een TG die is 
aangesloten bij de SBN, ook verplicht lid moet worden van de SBN. Dit gaf destijds een sprong in onze 
aanmeldingen. Op dit moment hebben we geen waterdicht systeem en geen controle. De AVG maakt 
onze mogelijkheden hierin beperkt. In het nieuwe CRM ledenadministratiesysteem FOYS is de 
koppeling gemaakt dat als iemand bij de SBN opzegt, dat deze bericht krijgt evenals de vereniging en 
andersom. Dit probleem wordt hiermee opgelost.  
Kathy Oudenaller (Streker Survivalrun Vereniging): De organisaties waarvan de helft van de leden niet 
is aangemeld bij de bond, zijn dus ook niet zichtbaar. 
Mark Huizinga (SBN): Dit gaat werken als het systeem zowel door de bond als de aangesloten 
organisatie wordt gebruikt. Er komt ook een applicatie voor alle aangesloten organisaties. We gaan 
dit bij lancering niet  direct verplicht stellen voor alle TG’s, maar dit is wel het streven op termijn. We 
moeten de meerwaarde en gebruiksvriendelijkheid van dit systeem voor alle organisaties laten zien. 
We hopen in de komende jaren hiermee het net te sluiten. 
Marc Stuurman: Is dit getoetst aan de AVG? 
Mark Huizinga (SBN): Ja, hier wordt rekening mee gehouden. Hier ligt een uitdaging, maar we zijn 
met de ontwikkelaar bezig dit in de verwerkingsovereenkomst vorm te geven.   
 
 



 
 

 
 

Voorstel 7: Uitbreiding bezwaarcommissie 
De nieuwe bezwaarcommissie is dit seizoen van start gegaan. Er waren diverse casussen te 
behandelen. Om niet te vaak een beroep te moeten doen op dezelfde commissieleden, vraagt de 
commissie om versterking. 
 
Voorstel: In bijlage 3 van het Algemeen reglement de samenstelling van de bezwaarcommissie 
uitbreiden met een extra oud-wedstrijdatleet en een extra oud-bestuurder van een TG, WO of de 
SBN. 
 
Vragen 6 maart:  
Guido (Simius Hircus): Wil je überhaupt vastleggen dat er een X aantal personen zitting hebben in de 
commissie? 
Jochem Schutten (SBN): We hebben hierbij dit opgenomen om de transparantie & onafhankelijkheid 
te borgen. Daarbij willen we ook de verhouding deelnemer/WO hierin borgen. 
Martin van Rikxvoort (TG Ede): wellicht een idee om met minimum/maximum aantallen op te nemen. 
Geeft ruimte maar bereik je wel je doel.  

 

Voorstel 8: Statutenwijziging lidmaatschap organisaties 
Vanuit NOC*NSF en de verzekeringspolis is de vereiste voor een aangesloten organisatie om een 
rechtspersoonlijkheid (vereniging, stichting, BV) te zijn, komen te vervallen. Dit houdt in dat de SBN 
ook organisaties zonder rechtspersoonlijkheid (zoals een eenmanszaak of VOF) als lid kan toelaten. 
 
Hierdoor kunnen meer organisaties die survivalrun aanbieden zich aansluiten bij de SBN, waardoor: 
De SBN meer grip heeft op de uitvoering en de wijze van het aanbod van survivalrun; 
Meer organisaties kunnen profiteren van het SBN-lidmaatschap; 
De SBN meer organisaties in het gehele land heeft; 
Meer beoefenaars van survivalrun lid van de SBN worden; 
De SBN kan faciliteren in een veilige trainings- of wedstrijdsituatie voor meer aangesloten 
organisaties en zijn leden of deelnemers. 
 
Voorstel: De statuten van de SBN worden aangepast zodat organisaties zonder rechtspersoonlijkheid 
lid kunnen worden van de SBN. 
 
Vragen 6 maart:  
Henk-Jan Schuver (Zeist): Komt dit ook bij andere sportbonden voor? 
Mark Huizinga (SBN): Ja dit komt ook voor. Vanuit NOC*NSF is dit geluid ook heel duidelijk nu, 
voorheen stonden zij ook dit niet toe. Inmiddels wel. Je wil graag binnen de gehele sport dezelfde 
richtlijnen etc. hebben. Ook ter voorkoming van meerdere ‘stromingen’ in onze sportwereld.  

 
Vragen 10 maart: 
Kathy Oudenaller (Streker Survivalrun Vereniging): Als je niet weet hoeveel leden je hebt wordt het 
onoverzichtelijk. Je moet eerst zorgen dat alles duidelijk wordt m.b.t. het aantal leden.  
Mark Huizinga (SBN): We druk bezig om dit aan te pakken, tegelijkertijd kan dit om organisaties gaan 
waarbij nog niemand is aangesloten bij  de SBN.  Maar er zijn organisatie die willen wel aansluiten, 
maar die mogen dit niet en die vinden het een te grote stap om hun rechtsvorm aan te passen. De 



 
 

 
 

organisaties die zich willen aansluiten, laten we weten dat hun ledenbestand lid moet zijn van de 
SBN.  
Het voorgaande punt blijven we aan werken. 
Frank Koelewijn: Deze regeling is indertijd in het leven geroepen om er voor te zorgen dat mensen die 
zich inzetten voor de sport rechtsbescherming te geven.  Dit was destijds niet op een verzekeringspolis 
gebaseerd of op een voorwaarde van NOC*NSF, maar gold alleen voor juridische problematiek bij 
VOF of  eenmanszaak (bij het organiseren van sport voor anderen) bij incidenten. Vanuit die 
hoedanigheid is bedacht iemand een rechtspersoon te laten zijn, dat is eenvoudig te verzekeren. Is 
deze gedachte meegenomen bij dit besluit? 
Mark Huizinga (SBN): We hebben dit bij de verzekering nagevraagd en die zien geen probleem in het 
onderscheid. Het kan zijn dat wij persoonlijk een groter risico nemen, maar daar kunnen wij de 
organisaties op wijzen en dit is hun eigen verantwoordelijkheid. Het NOC*NSF had dit voorheen wel 
bij letsel. Maar die hebben in de ontwikkeling op de markt ook gezien dat er commerciële 
sportaanbieders zijn die zij ook onder hun paraplu willen verenigen en niet willen uitsluiten. Vandaar 
dat zij ook hun lidmaatschapsdefinitie hebben aangepast. 
 

Veranderingen bij shirtshop 
Eddy te Woerd gaat met ‘pensioen’ na ruim 30 jaar actief geweest zijn binnen survivalrun. De 
opvolging heeft een aantal veranderingen ten gevolg. 

 
Plannen commissies & werkgroep 
Emily Legtenberg gaat helaas een andere uitdaging aan. Inmiddels staat de vacature weer 
online.  
 Commissie Pr & Communicatie 

- Voortzetten online content, waaronder video’s 
- Derde editie Survivalrundag 
- Nieuw: maandelijkse nieuwsbrief voor individuele leden 
- Nieuw: online talkshow over survivalrun 

 
Vragen 6 maart: 
Guido (Simius Hircus): Willen ze dan een 3e Survivalrundag beginnen met organiseren? Niet liever 
eerst evaluatie weer afwachten? 
Mark Huizinga (SBN): De begroting en de bijbehorende plannen zijn ambities, zaken die wij als 
organisatie graag uit willen voeren. Wij moeten nu al begroten voor seizoen 2023/2024 inhoudende 
dat wij niet de evaluatie af kunnen wachten qua tijdlijn. De ambitie is om de Survivalrundag een 
terugkerend evenement te maken, echter mocht er aanleiding zijn dit niet voort te zetten, dan kan die 
keuze altijd nog gemaakt worden.  
Guido (Simius Hircus): Verder, talkshow in de zin van podcast of op andere manier?  
Mark Huizinga (SBN): Een video talkshow met gasten uit de survivalrunwereld.  
 
 

 Commissie Wedstrijdzaken 
- Wachttijden en doorstroom bij hindernissen 
- Stimuleren aanwas jeugdlopers 
- Icoontjes klimmen/lopen/water voor survivalruns 



 
 

 
 

- Dynamische startvolgorde 
- Veteranenklassement 
- BSR 

 
Vragen 6 maart: 
Martin van Rikxvoort (TG Ede): Ik heb een aantal opmerkingen/vragen voor deze commissie, zou ik 
die naar ze mailen? 
Mark Huizinga (SBN): Mail ze hier vooral mee! Dat kan en mag altijd, dat hebben de commissies 
graag. 
 

 Commissie Technische zaken 
Er is een nieuwe voorzitter, Arjan Schutten.  
 
Prio 1: 

- Koppelstukken: proces en register verbeteren 
- Toetsingscriteria OCR-hindernissen 
- Technische opleiding PC-leden 
- Breeksterktes van balken en belasting door hindernissen 
- Steiger-, kasconstructies en staalbouw 

 
Prio 2: 

- Houtrotherkenning 
- Stabiliteit van hindernisconstructies algemeen 
- Spanmechanismen, spanbanden, hijsbanden en stroppen 
- SBN-keuringscertificaat voor toegelaten constructieve materialen TG’s 
- Waterdoorwadingen 

 
Vragen 6 maart: 
Nienke Braas (Utrecht): komen hiervan (technische zaken) dingen als naslagwerk voor TG’s en WO’s 
beschikbaar? 
Mark Huizinga (SBN): Ja, zodra zaken uitgewerkt zijn worden deze uiteraard gedeeld met onze 
organisaties.  
 
Vragen 10 maart:  
Marc Stuurman: meldt dat dat hij heeft samengezeten met de oude commissieleden. Deze hebben 
aangeboden de lopende zaken te blijven ondersteunen.  
Mark Huizinga (SBN): Mooi dat er weer nieuwe krachten zijn, het is een zeer essentieel onderdeel 
van onze sport.  

 

 Commissie Deskundigheidsbevordering 
- Jaarlijkse dag voor uitwisseling van kennis tussen bondsopleiders, examinatoren, 

bondsbureau en commissie 
- Onderzoek belastbaarheid JSR naar senioren 
- Onderzoek dragen/slepen van lasten door de jeugd 
- Uitwerken opleidingsstructuur o.b.v. KSS i.s.m. bondsbureau 



 
 

 
 

- Opstellen profiel bondsopleider t.b.v. werving 
 

 Commissie ICT 
- Aanschaf en beheer laptops voor Bondsbureau; 
- Pen-test; 
- UVP Workshops in samenwerking met Bondsbureau. 

 
Vragen 6 maart: 
Patrick Jansen (St. Survivalrun Dinxperlo): inzake UVP wellicht een goede tip om tutorial video’s te 
maken, dit is helderder dan de tekst op de wiki. Een andere vraag hoe staat het ervoor met ‘MyLaps’? 
Mark Huizinga (SBN): Wij zijn nog aan het testen met het systeem. We streven ernaar dit komend 
seizoen uit te rollen, we houden jullie op de hoogte!  
Martin van Rikxvoort (TG Ede): Hoe zit het qua duurzaamheid van deze chips? 
Mark Huizinga (SBN): We zijn ons hiervan bewust, we zien qua haalbaarheid echter nog niet een 
mogelijkheid, Gerko Weening heeft hier uitvoerig onderzoek naar gedaan. 

 

 Parcourscommissie 
Gaat vaste werkzaamheden uitvoeren. 
 
Vragen 6 maart: 
Guido (Simius Hircus): Mooi! Hebben we ook een update al over hoeveel mensen en expertise er in de 
commissie zitten sinds de vorige ALV? 
Jochem Schutten (SBN): Ongeveer 40 pc-leden, na de vorige ALV een aantal nieuwe leden mogen 
verwelkomen! Maar nog altijd mensen nodig, dus meld je vooral bij de PC.  

 

 Werkgroep duurzaamheid 
- Shirts 
- Belinting 
- Bekers 
- Vervoer 
- Afval 
- Natuurinclusieve survivalrun 

De werkgroep heeft ontzettend veel werk verzet in onderzoek. In de komende ALV volgt er nog geen 
voorstel op basis van dit onderzoek. In de komende periode wordt hier verder invulling aan gegeven 
om op een later moment tot goede voorstellen te komen. 
 
 

Jaarplan seizoen 2023/2024 
Het jaarplan is ietwat gewijzigd ten opzichte van afgelopen seizoenen. We hebben het aantal 
doelstelling teruggebracht naar alleen maar nieuwe doelstellingen. Dus de lopende 
ambities/doelstellingen zijn hier niet in opgenomen. Alleen de accenten/bijzonderheden waar wij, 
bestuur, commissies en bondsbureau, tijd aan gaan besteden. 
 
Vragen 6 maart: 



 
 

 
 

Martin van Rikxvoort (TG Ede): Algemene vraag over het jaarplan: ik mis wie of welke commissie 
verantwoordelijk is voor de uitvoering van een actiepunt. Staat dat nog in een separaat actieplan? 
Mark Huizinga (SBN): Dat zit er wel achter maar wordt niet hierin gedeeld met jullie. Dit om het 
inzichtelijk en compact te houden.  
 

Begroting seizoen 2023/2024 
 Mutaties reserves conform vastgesteld beleid 
A. Bestemminsreserve opleidingen 
Om de opleidingen aan de KSS-norm te laten voldoen, wordt €5K onttrokken aan de reserve. 
 
B. Continuïteitsreserve NOC*NSF-bijdrage 
De bijdrage van NOC*NSF voor kalenderjaar 2024 is nog niet bekend, wij rekenen nu met €130.552 
voor seizoen 2023/2024. Conform beleid vullen we dit aan tot €150K vanuit de continuïteitsreserve 
NOC*NSF. 
 
C. Bestemminsreserve eigen risico verzekeringen 
De SBN heeft een toegewezen schadeclaim van €1.218 zelf betaald, omdat dit gunstiger was dan het 
door de verzekeringsmaatschappij te laten betalen. We vullen de reserve weer aan met dit bedrag. 
 
D. Algemene reserve 
In de vorige begroting was berekend dat we vier seizoenen achtereen €25K konden interen op de 
Algemene reserve. Een halfjaar later is er een groot positief resultaat toegevoegd aan de Algemene 
reserve, waardoor we voor de resterende drie seizoenen €60K per keer kunnen interen. Dat is nu 
opgenomen in de begroting. 
 
Voortaan zullen we altijd drie seizoenen de tijd nemen om de Algemene reserve van de werkelijke 
hoogte naar de gewenste hoogte te brengen. 
 

 Baten exclusief shirtshop 
In de baten zie je een verwachte stijging bij contributies en een duidelijke afname bij de bijdrage van 
NOC*NSF, welke wij opvangen vanuit een reserve conform beleid.  
 
Vragen 10 maart:  
Bert Bekker (Trajectum): Wat is de post PC controle bij de baten? 
Mark Huizinga (SBN): Als de PC controleert op een doordeweekse dag krijgt de WO een factuur voor 
de inzet van de PC-leden. Dit wordt weer uitgekeerd aan de individuele PC-leden.  

 

Lasten exclusief shirtshop 
De verzekeringskosten vallen iets lager uit dan voorgaande seizoenen. We zien wel een toename bij 
Bondsbureau, dit komt doordat er meer uren begroot worden bij het Bondsbureau.  
Een andere grote post is FOYS, het nieuwe CRM systeem voor ons, de leden en aangesloten 
organisaties. We zien dat de kosten bij Pr & Communicatie hoger uitvallen dan afgelopen seizoenen, 
een groot deel van deze kosten komen voort uit de kosten voor promopakket die stijgen door de 
veranderingen bij de Shirtshop. 
 



 
 

 
 

Vragen 6 maart: 
Guido (Simius Hircus): Hoezo gaat de PC in het komende seizoen met €14K omlaag? Ik snap dat ze 
minder te doen hadden in coronajaren, maar hoezo gaan ze dan komend jaar weer omlaag? 
Mark Huizinga (SBN): Dat verschil zit in de lasten voor de ontwikkeling en uitvoering van een 
opleiding voor PC-leden, deze lasten zijn niet begroot in seizoen 2023/2024. 
Dolf Dijkhuis (Valtjemetsurvivalrunners Westerbork): Commissie Technische Zaken van €500,- naar 
€10.000, waar komt dat vandaan? 
Mark Huizinga (SBN): De Commissie Technische Zaken was inactief door een gebrek aan leden, 
inmiddels weer bemanning. Die zoals te zien in de eerdere slide ook flink ambitie hebben, zij hebben 
een budget aangevraagd om externe expertise in te huren die nodig is om dit te realiseren.  
Guido (Simius Hircus): Waar zit de kosten toename bij de post Bondsbureau in? 
Mark Huizinga (SBN): Dat betreft vooral de personeelskosten voor de medewerkers van Bondsbureau. 
Hier is uitbreiding in uren voorzien. Daarnaast zitten daarin alle bijkomende kosten zoals laptops, 
telefoons, reiskosten, huur kantoor etc. Deze stijgt mee met de toename van de omvang van het 
Bondsbureau.  
Guido (Simius Hircus): Waarom vallen de kosten van de laptops onder Bondsbureau en niet ICT? 
Mark Huizinga (SBN): Aangezien dit kosten zijn die gekoppeld zitten aan de inzet van personeel, elk 
personeelslid maakt gebruik van een laptop. 

 
 Totaal resultaat + mutaties reserves 
Hier is goed inzichtelijk hoe wij tot het voorstel van contributieverhoging komen. Eerst hebben wij de 
mutaties van de reserves doorgerekend, conform beleid, hierna bleef er nog een gat staan van 
ongeveer €35.000. De keuze was toen: gaan we snijden in de plannen of een contributieverhoging 
voorstellen. Het bestuur heeft gekozen om een verhoging voor te stellen om uitvoering te kunnen 
geven aan de ambities van de SBN. 
 
Vragen 6 maart: 
Gerrit Meijering (STARK ASSEN): Wat is het bedrag van de reserves de komende jaren. is daar ook een 
overzicht van? 
Mark Huizinga (SBN): Die kun je terug vinden in ons jaarverslag op de website.  
Martine Heinen-Brinkman (St. Survivalrun Dinxperlo): Hoe bepaal je wat de richtlijnen zijn voor de 
reserves? 
Mark Huizinga (SBN): In de vorige voorjaars-ALV hebben wij hier het beleid voor voorgesteld aan de 
ALV. Kortweg komt het neer op:  
1. Onze grootste inkomstenbron wordt gevormd de contributies. Om een daling in deze 
contributies (dus ledenaantallen) op te vangen, stellen we voor een algemene reserve 
ter minimale grootte van 20% van de contributies (van organisaties + seizoensleden + 
licenties) in een seizoen te laten bedragen. 
2. Als het ledenaantal (en dus contributies) afneemt, neemt de ondergrens van de 
algemene reserve ook af. Wij stellen voor een absoluut minimum van €50.000 te 
hanteren, om ook onvoorziene financiële tegenvallers (anders dan waar de 
bestemmingsreserves voor zijn) te kunnen opvangen. 
 
Het gehele beleid lees je hier.  

 

https://www.survivalrunbond.nl/downloads/ALV/voorjaar/april2022/E1.%20Beleid%20t.a.v.%20financi%C3%ABle%20reserves.pdf


 
 

 
 

De vervolgstappen: De opmerkingen wordt voorgelegd aan het bestuur en op 24 maart worden deze 
definitief gepubliceerd en vastgesteld. In de voorjaars-ALV beslissen de leden wat er al dan niet door 
mag gaan. De vragen van deze afstembijeenkomsten gaan we publiceren bij de ALV-stukken.  

 

 


